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Närvarande
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● Ordförande: Jonathan
Edenlund

● Vice ordförande: Sara Borg
● Kassör: Gustaf Asplund
● SAMO: Hampus Rhedin Stam
● Sekreterare: Wilmer Greppe
● Lokal: Alexander Gilabert
● ITA: Oscar Eriksson

Mötets ordförande
Jonathan Edenlund

Mötets sekreterare
Wilmer Greppe

Justerare
Sara Borg
Oscar Eriksson

Mötet öppnas 17:39

Vad har hänt sedan förra mötet?
● PL möte

Den kommande veckan:
● Workshop
● PL möte

Diskussioner:
● Aspaffischer

- Bakgrund:
- Vi har fått in klagomål om att aspaffischer gör Hubben till en

jobbig miljö just nu. Borde vi göra något åt detta?
- Diskussion:

- Folk har uttryckt att det ser fult när det sitter så många
aspaffischer, speciellt när de sitter på fönstrerna.
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- Vi håller med om att det är rätt mycket affischer i hubben,
och tycker att det är väldigt rimligt att man håller dem
borta från fönsterna.

- De ska tas ner snart inför pubrundan.
- Detta är ett lämpligt tillfälle att uppmana de berörda

kommittéerna att tänka på placeringen av affischerna.
- Det kan vara värt att ta upp det på det kommande

ordförande mötet.
- Ska P.R.I.T. eller kommittéerna själva ansvara för att ta ner

affischerna?
- Inte rimligt att tvinga P.R.I.T. ta ner alla, speciellt när

det är så många.
- Oavsett ska de inte ansvara för att de kommer upp

igen
- Vill kommittéerna ha kvar affischerna bör de

ansvara för att ta ner dem.
- Kan vara värt att i framtiden undersöka eventuella ändringar i

asppolicyn för att bättre hantera detta.
- Exempelvis max-antal, var de får placeras.
- Dock ingen prio just nu.
- Samtidigt vill vi inte ta bort det roliga som kommer med

aspaffischerna, måste hitta en balans.
- Beslut:

- Vi kommunicerar med kommittéerna som har aspning i LP2
om klagomålen och att de bland annat inte får sitta över
fönsterna.

- Kontaktar P.R.I.T. om att de inte behöver ansvara för att sätta
upp något igen efter pubrundan.

● Student Voice
- Bakgrund:

- I LP2 ska vi hålla i Student Voice.
- Diskussion:

- Det ska ske någon gång under hösten.
- De kommer testa det gamla konceptet där vi kan driva i egna

frågor.
- De finns fortfarande som stöd, vi är bara de som drar i hela

grejen.
- Vi borde kunna använda deras affischer och byta ut dessa till mer

sektionsrelevanta frågor.
- Kan vara värt att snacka ihop sig med snIT om de vill lyfta något.
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- Det kan också vara bra att kolla med resterande kommittéer hur
de känner kring kulturen och om de har förslag på frågor.

- Beslut:
- Vi kommer på egna frågor och tar upp det som en punkt på

ordförandemötet.

Äskningar:
● LaggIT (se bilaga)

- Beslut: Godkänd
- Motivering/Diskussion

- Låter som en roligt arr!
- Billigt arr med tanke på hur mycket sektionsnytta man får ut.
- Väldigt rimlig idé.

Mötet avslutas 20:58

_______________________
Förste justerare

Sara Borg

_______________________
Andre justerare
Oscar Eriksson
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